
 

Бе ре жанс ька  міс ька  р ада  

Те рнопіл ьс ько ї  обл ас т і  

VІ скликання 

ХХІV сесія 

(ІІІ засідання) 

 

РІШ ЕН НЯ   
 

від 26 лютого 2014 року         № 868 

 

Про звернення депутатів 

Бережанської міської ради  

  

 

Розглянувши звернення депутатів Бережанської міської ради, на підставі 

Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», Бережанська міська 

рада 

 

В И Р І Ш И Л А: 
 

1. Прийняти звернення депутатів Бережанської міської ради VI скликання до 

Прем’єр-міністра України «Про відновлення будівництва об’їзної дороги 

навколо м. Бережани» (звернення додається). 

2. Контроль за виконанням даного рішення покласти на міського голову 

Музичку В.Я. 

 

 

 

Міський голова       МУЗИЧКА В.Я. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Прем’єр-міністру України 

 

 
ЗВЕРНЕННЯ  

Про будівництво об’їзної дороги 

 
Бережанська міська рада звертається до Вас у зв’язку із незадовільним 

експлуатаційним  станом  автомобільної дороги М-12  -  Стрий – Тернопіль - 

Кіровоград – Знам'янка, в межах території Бережанської міської ради, а саме: 

незадовільний стан проїзної частини дороги, через напружений рух 

важковагового транспорту, на тоннажність якого вона не розрахована, що в 

свою чергу призводить до руйнування дорожнього полотна, тротуарів, 

інженерних мереж та будівель. 

В серпні 2008 року громада міста отримала надію, що дана проблема 

вирішиться завдяки будівництву об’їзної дороги, адже саме тоді голова 

Тернопільської облдержадміністрації заклав пам’ятну капсулу, яка 

символізувала початок робіт з будівництва автомобільної дороги державного 

значення М-12 Стрий-Тернопіль-Кіровоград-Знам’янка на ділянці обходу м. 

Бережани.  

Присутні на церемонії священики освятили місце робіт, а також 

будівельників та їхню техніку, яка мала бути задіяна при спорудженні 

автошляху. 

І насправді було розпочато перший комплекс робіт з будівництва об’їзної 

дороги, протяжністю 3,9 км.. Проте невдовзі, через відсутність фінансування, 

роботи були припиненні, техніку забрано. Протягом останніх 5 років про 

перспективу даної дороги нагадує хіба що котлован, який залишили після себе 

виконавці проекту. 

Ми прекрасно розуміємо той важкий фінансовий стан в якому перебуває 

Україна, проте дана дорога має загальнодержавне стратегічне значення, а тому 

просимо Вас розглянути можливість відновлення будівництва даної ділянки 

дороги в цьому чи в наступному бюджетному році.  
 

 

Прийнято на двадцять четвертій сесії 

Бережанської міської ради шостого скликання 

26 лютого 2014 року 
 

 

 

 

Міський голова         МУЗИЧКА В.Я. 

 


